
KÖPINGSBERGSVÄGARNAS   VÄGSAMFÄLLIGHET 
 
   PROTOKOLL   FRÅN   ÅRSMÖTE   20170726 
 
Plats:   Österlenkryddor 
 
§1 Möte   öppnades. 
 
§2 Till   ordförande   valdes   CarlOtto   Ottergren. 
 
§3 Till   sekreterare   valdes   Ida   Kåresjö. 
 
§4 Till   justeringsmän   valdes   JanÅke   Isaksson   och   Malte   Persson. 
 
§5 Medlemmarna   godkänner   att   kallelse   till   årsmötet   utgått   i   laga   ordning. 
 
§6 Dagordningen   godkändes. 
 
§7 Genomgång   av   protokoll   från   föregående   årsmöte.   Protokollet   godkändes.  
 
§8 Ordförande   läser   verksamhetsberättelsen   för   det   gångna   året. 
 
§9 Kassör   Kenneth   Ohlsson   rapporterar   kassa   och   läser   revisionsberättelse. 

Ingående   behållning 249   813   kr 
Utgående   behållning 282   500   kr 

 
§10 Styrelsen   godkändes   ansvarsfrihet 
 
§11 Inga   inkomna   motioner 
 
 
§12 Mötet   godkänner   att   ersättning   till   styrelse   och   suppleanter   skall   vara   samma   belopp 

som   föregående   år. 
 
§13 Val   av   styrelseledamöter   och   suppleanter.   Mötet   fastslog   därefter   följande   styrelse   för 

kommande   år: 
 
Ordförande CarlOtto   Ottergren 
Kassör Kenneth   Ohlsson 
Sekreterare Ida   Kåresjö 
Övriga   ledamöter Ingela   Pettersson 

Jan   Knutsson 
Suppleanter BrittMarie   Nilsson 

KarlGunnar   Andersson 
Peter   Mattson 

 



§14 Mötet   godkände   att   AnnChristin   och   Helena   Holst   fortsätter   som   suppleant 
respektive   revisor.  

 
§15 Förslag   på   arbetsplan   för   det   kommande   verksamhetsåret: 

● Växtligheten   i   vägrenen   ska   ses   över   för   förbättrad   sikt.  
● Styrelsen   fortsätter   undersöka   möjligheten   att   upprätta   en   mötesplats   vid   utfart   mot 

väg   9.   Risken   för   olyckor   vid   denna   korsning   påpekades. 
● Fortsatt   underhåll   av   vägarna   i   form   av   skrapning   och   påfyllnad   av   grus   med 

eventuella   extra   reparationer   vid   särskilt   utsatta   delar   av   vägen. 
● Diskussion   om   huruvida   en   sänkning   av   hastigheten   var   aktuell.   Mötet   kom   fram   till 

att   detta   inte   var   aktuellt   då   ekonomiskt   bidrag   till   föreningen   skulle   utebli   vid   en 
hastighetssänkning. 

● Fortsätta   arbetet   med   att   rusta   upp   befintliga   mötesplatser   och   eventuellt   komplettera 
med   nya   mötesskyltar   och   stolpar. 

● Förslag   om   att      göra   dikeshänvisningar   vid   ett   antal   utvalda   platser   för   att   minska 
gropbildning   i   vägen. 

● Förslag   om   att   bygga   upp   och   förbättra   slitlager   på   framförallt   Piledalsvägen.  
● Förslag   att   styrelsen   skall   undersöka   möjligheten   att   få   vägen   inventerad   av 

Transportstyrelsen. 
● Hemsida   kommer   skapas   och   webbadressen   kommer   läggas   ut   i   samtliga   brevlådor 

samt   annonseras   på   anslagstavlan   innan   onsdagen   den   3   augusti   2017. 
 
§16 Mötet   beslutade   att   ingen   vägavgift   behöver   erläggas   av   medlemmarna   under 

nästkommande   år. 
 
§17 Övriga   frågor 

Inga   övriga   frågor 
 
§18 Årsmötesprotokollet   sätts   upp   vid   anslagstavlan   vid   korsningen   Köpingsbergsvägen   / 

Österleden   samt   publiceras   på   hemsidan. 
 
§19 Årsmötet   avslutas 
 
 
 
 
Justerat   och   godkänt: 
 
 
 
______________________________ ______________________________ 
CarlOtto   Ottergren Ort Datum Ida   Kåresjö Ort Datum 
 
 
______________________________ ______________________________ 
Malte   Persson Ort Datum JanÅke   Isaksson Ort Datum 


